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On the compatibility of the H-particle with the Standard Model

Engel Rozaa)

Stripperwei, 15551 ST Valkenswaard, The Netherlands

In addition to the scalar properties of the potential field of a quark as previously proposed, vector properties are added. It is shown that this results into a field description for the nuclear force (i.e., weak and strong interactions) similar to the Maxwellian description of the electromagnetic field. The description appears to be compatible with the U(1) × SU(2) × SU(3) Lie-group description of the Standard Model, without requiring the existence of the Higgs boson. This is concluded after challenging the canonic (Yang Mills) derivation of gauge invariance from the phase invariance of the spinor wave function. Furthermore, it is shown that the remnant field of nucleons, which is usually interpreted as a van der Waals look-alike of the color force, can be straightforwardly calculated as the resultant of the nuclear force potential fields from the three quarks within the nucleon. All this turns the threefold hierarchy of the Standard Model from different physical forces (i.e., electromagnetic force, weak interaction, and color force) into a hierarchy for the weak force in singlets, doublets, and triplets.

Aux propriétés scalaires du champ potentiel, telles que proposées précédemment pour un quark, sont ajoutées des propriétés vectorielles. Il est démontré que cela débouche sur une description de champ pour la force nucléaire (c'est-à-dire l'interaction faible et forte), similaire à la description maxwellienne du champ èlectromagnétique. Cette description s'avère compatible avec la description du groupe de Lie U(1) × SU(2) × SU(3) du Modèle standard, sans que l'existence du boson de Higgs ne soit nécessaire. Ceci est conclu après la remise en question de la dérivation canonique de Yang-Mills de l'invariance de jauge à partir de l'invariance de phase de la fonction d'onde spinorielle. Il est en outre démontré que le champ restant des nucléons, qui est habituellement interprété comme une force van der Waals sosie de la force forte, peut directement être calculé comme étant la résultante des champs potentiels des forces nucléaires des trois quarks au sein du nucléon. Tout cela transforme la hiérarchie triple du Modèle standard à partir de différentes forces physiques (c'est-à-dire, la force électromagnétique, l'interaction faible et la force forte) dans une hiérarchie pour la force faible en singlets, doublets et triplets.
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